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[bookmark: _GoBack]If you are interested in taking part in this workshop, please answer all the questions in below and send no later than 11 August 2016 – 01.00 pm to: AudienceDevelopment@britishcouncil.org 

إذا كنت ترغب في المشاركة في هذه الدورة، يرجى الإجابة على جميع الأسئلة أدناه و إرسال الطلب بموعد أقصاه 11 اب 2016 – الساعة الواحدة ظهرا إلى: AudienceDevelopment@britishcouncil.org 

	Personal information
معلومات شخصية

	Name
الإسم
	

	
Organisation/entity 
المؤسسة 

	

	Mobile number 
الهاتف الخلوي  
	

	Email address
البريد الإلكتروني
	




1- This is a full day workshop from 09.00 AM  to 05.00 PM, please confirm that you will be able to fully attend this activity.

ستقام هذه الدورة من الساعة التاسعة صباحاَ و لغاية الخامسة مساءً. الرجاء تأكيد حضورك هذه الدورة طيلة اليوم.  

          □ Yes, I will be able to commit for the full day نعم، أؤكد حضوري و إلتزامي باليوم كاملاً 
          □ No, I might have other commitments لا، قد تكون لدي إلتزامات أخرى

*Priority will be given to those who confirm full attendance. 

ستعطى الأولوية لمن سيؤكد حضور هذه الدورة كاملةً.


2- Please include your organisation’s Vision and Mission here:

الرجاء تزويدنا برؤية ورسالة المؤسسة التي تعمل لديها.









3- Please provide links to all websites and the social media channels your organisation usually uses to promote the different arts and cultural activities

يرجى ذكر الموقع الإلكتروني وجميع وسائل التواصل الإجتماعي التي تستخدمها مؤسستك للترويج لأنشطتك و فعالياتك الثقافية والفنية المختلفة. الرجاء تزويدنا بالرابط الالكتروني لكل من هذه الوسائل..











4- Do you work with schools and / or students? If so, please describe the kind of work you do with them.

هل تعمل مع مدارس/طلاب من خلال المشاريع/الأنشطة التي تنفذها؟ الرجاء إخبارنا بالمزيد.


         □ No     
              □ Yes, please tell us more here. الرجاء إخبارنا بالمزيد هنا

















Thank you شكراّ
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